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БЕОГРАД - Реис-ул-улема Исламске заједнице Србије Адем Зилкић изјавио је да
подржава децентрализацију Санџака, али да се не меша у питање аутономије.

  

- Децентрализација, у чисто економском смислу, неопходна је Санџаку како би се
оживела привреда. Питање аутономије, с друге стране, политичко је питање и у то не
желим да се мешам - каже Зилкић за Курир.

  

(Курир)

  

 1 / 1


